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pedot@kolding.dk 

Referat bestyrelsesmøde den 18.09.2024 
Udsendt den 21. september 2024  

 

Møde dato 

18. september 2024 

Mødested 

Personalerummet 

Møde tidspunkt 

Kl. 19.00 – 21.00  

Møde nr. 

109 

Mødeleder  

André B. Alnor 

Afbud til 

Peder Ottosen – Pedot@kolding.dk 

Deltagere 

Forældrerepr. Børnehaven:  Camilla Grenander Almfort (næstformand), Stephanie Knudsen, 

Stephanie Stampe Aagaard. 

Forældrerepr. Skoledelen: André Bryde Alnor (formand), Casper Pedersen, Trine Markvardsen Birk, 

Jolanda Flugt Møberg. 

Skolens repr. 

Peder Ottosen (skoleleder), Annette Pustelnik (viceskoleleder), Allan Jensen (pædagogfaglig leder), 

Peter Blirup (TR for lærerne) 

Afbud: 

Annemette Søgaard (TR for pædagogerne) 

Dagsorden 

 

1. Godkendelse af referat 

 

2. Godkendelse af dagsorden 

 

3. Velkommen til nye medlemmer af bestyrelsen 

 

4. Bestyrelsens forretningsorden – (bilag 1) 

 

5. Bestyrelsens konstituering - der skal vælges formand, næstformand, medlemmer til  

ansættelsesudvalg og evt. andre udvalg (bilag 2) 

 

6. Siden sidst (bilag 3)  

 

7. Nyt fra udvalgene  

 

8. Høring ferieplan 25-26 (bilag 4) 

 

9. Forældreforeningens struktur og ramme (bilag 5) 
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Side 2 

10. Drøftelse og gennemsyn af principper (bilag 6-8) 

 

11. Evt. 

 

 

Referat 

 

add 1) 

Godkendt 

 

add 2) 

Godkendt 

 

add 3) 

Alle medlemmer i bestyrelsen præsenterede sig og de nye medlemmer i bestyrelsen blev budt velkomne. 

 

add 4) 

Forretningsordenen blev gennemgået og gav ikke anledning til ændringer. 

 

add 5) 

Konstituering af bestyrelsen fandt sted. André Bryde Alnor blev genvalgt som formand og ligeledes blev 

Camilla Grenander Almfort genvalgt som næstformand. 

 

add 6) 

Siden sidst gennemgået jf. bilag 3 

Der var tirsdag d. 17/9-24 online præsentation af ny tildelingsmodel for SFO for bestyrelserne. Frist for 

indsendelse af høringssvar er den 21. oktober kl. 10.00.  

Bestyrelsen agter at indsende et høringssvar. André udarbejder et udkast til høringssvaret ud fra 

drøftelsen omkring tildelingsmodellen, som efterfølgende sendes til endelig godkendelse i bestyrelsen. 

Efterfølgende sender André høringssvaret på vegne af bestyrelsen.   

 

Endvidere blev der foreslået genoptagelse af en arbejdsdag for forældre og børn med reparationer, 

vedligeholdse og maling af legehuse mm. omkring Eltang Skole og Børnehave 

 

add 7) 

Bæredygtighedsudvalget arbejder fortsat med opstart af reparationscafé.  

 

Udvalget for trafik og infrastruktur er fortsat i dialog med politikere omkring den sikre skolevej. Frederik er 

udtrådt af bestyrelsen og dermed også af trafikudvalget, men der holdes stadig en tæt dialog med ham, da 

han er en del af dialogen med politikere omkring trafikforholdene i de nyetablerede boligområder i 

skoledistriktet for Eltang Skole og Børnehave.  

 

Udvalg for verdensmålsdagen har haft møde forud for bestyrelsesmødet, og er ved at have de sidste 

praktiske detaljer på plads for verdensmålsdagen. Der har været mange positive tilkendegivelser fra 

forældre og borgere i lokalområdet i forhold arrangementet.    



 

 

 

— 

Side 3 

 

Udbygningsudvalget sættes i dvale indtil vi har skabt grundlag for drøftelse af vision og værdipolitik for 

skolen. Dette grundlag er først endelig på plads, når vi har konsekvensen af de sidste besparelser for 

skoleåret 25-26 endelig udmøntet. 

 

Fondssøgningsudvalget har kigget på fondssøgninger i forhold til ny legeplads, og Camilla har udarbejdet 

et udkast til fondssøgning. Camilla står for indsendelse af fondssøgninger og efterfølgende overlades den 

efterfølgende rapportering, ved imødekommelse af fondssøgninger, til forældreforeningen eller ledelsen, 

alt efter hvorfra ansøgningen kommer.    

 

Idet der er indtrådt nye medlemmer i bestyrelsen, blev udvalgenes sammensætning følgende: 

Ansættelsesudvalg: Jolanda, Trine, Stephanie S. 

Bæredygtighedsudvalg: Jolanda, André 

Udbygningsudvalg: sættes midlertidig i ”dvale” 

Fondssøgningsudvalg: Camilla A. Peder O., Annette P., Trine 

 

add 8) 

Forslag til ferieplan for 2025/2026 behandlet og bestyrelsen har godkendt denne uden yderligere 

bemærkninger. 

 

add 9) 

Forældreforeningens sammensætning blev drøftet med forslag om udvidelse af bestyrelsen. Der var 

allerede nu tilsagn fra Peder Ottosen, Camilla Grenander Almfort, Stephanie Knudsen, Stephanie Stampe 

Aagaard om opstilling til bestyrelsen (Denne udvidelse kan først endelig vedtages på en ekstraordinær 

generalforsamling).  

 

Forældreforeningen mødes inden næste bestyrelsesmøde. Frugtordningen i SFO tages endvidere op i 

forældreforeningen. 

 

add 10) 

Principperne blev kort vendt, men drøftes på næste bestyrelsesmøde. 

 

add 11) 

Flere forældre har givet udtryk for, at en chauffør kører stærk og uhensigtsmæssigt i skolebussen. 

Forældrene vil rette henvendelse til chaufføren i forhold til en dialog om dette. 

 

 

 

 


